
Balio Proposamena:

Gure enpresak hiriko leku urrunetan makinak jartzen ditu, batez ere kontsumo
guneetatik gertu, hala nola kafetegietan edo diskoteketan. Gure makinak 24 orduz
egoten dira zabalik. Gure makinen funtzioa ura, kafeak, zukuak eta beste barietate
batzuk bezalako likidoak zerbitzatzea da. Gure makinen onena da ingurumenean
pentsatzen dugula, eta gure lehentasuna plastikoen salmenta murriztea da;
horregatik, gure makinak erabili nahi badituzu, zeure ontzia ekarri behar duzu. Gure
prezioak ere oso eknomikoak dira.

Konpondu nahi dugun arazoa da egarri baduzu edo zerbait edan nahi baduzu eta ez
baduzu ia 4 euro gastatu nahi kafetegi, jatetxe edo diskoteka batean freskagarri
batean edo edozein edaritan.Gure aukera da. gure MIK makina bikainak erabil
ditzazun.Makina hauek eguneko 24 orduak dira, horrek esan nahi du nahi duzun
bakoitzean edaria hartzera etor zaitezkeela.Gure makinek duten gauza ona eta
bezeroei interesatzen zaiena prezioa da, prezioa. Gure MIK makinen baxua eta
ekonomikoa da, hori baita bilatzen duguna.Ingurumena ere pentsatzen dugu eta
horregatik eraman behar duzu zure edukiontzia zure edaria aukeratzeko eta horrela
ez da hainbeste plastiko alferrik galdu eta ingurumena kaltetu.

Gure proiektuaren elementu nagusiak hauek dira makina eraikitzen digun enpresa,
gure MIK makinen edarien hornitzailea, makina bat apurtu edo akats fisiko edo
teknologikoren bat izanez gero asegurua, zaintza-kamerak asegurua duten kasuan
akatsen bat.Horiek dira gure MIK makinek primeran funtziona dezaten elementu
nagusiak.Makina hauek diskoteka, pub, kafetegi, jatetxe eta abar bezalako lekuetatik
gertu egongo dira... Jakina, hiriko puntu estrategikoetan kokatuko dira, hiriaren
erdigunean, alde zaharrean, merkataritza eremuan eta abarretan bezala…

Gure zerbitzuak erabiltzeagatik bezeroek ordainduko luketela uste dugu, azkenean
pertsona gisa beti pentsatuko dugulako gutxiago ordaintzea baina kalitatea ere nahi
dugu, kafetegi batean koka-kola bat eskatuz gero eta gure makinetan 3,50 balio
badu MIC makinan merkeagoa izango da. Izan ere, azkenean ez ditugu plastikozko
ontziak erabiltzen, hau da, bakoitzak bere edukiontzia izan beharko luke.Azkenean,



ideia hori proposatu genuen, ingurumenari buruz pentsatzen dugulako.Gainera, gaur
egun kutsadura, plastikoena bereziki, asko hitz egiten den gaia da.Adibidez,
supermerkatuetan ikusten dugu jada ez direla erabiltzen.
asko.plastikozkopoltsak,baina jendeak kutsatzen ez duten eta berrerabilgarriak diren
oihalezko poltsekin ordezkatzen ditu.Bada, gure ideia gizartearen ideia hauetan
oinarritzen da eta plastikoaren salmenta murrizteko.


